
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissie en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissie. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’ op 30 mei. Voorafgaand 
aan de raadsvergadering ontvangt 
u de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door de burgemeester, 
de griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

‘Het gaat echt ergens over’
Verkiezingen Europees Parlement 
komen eraan 
Op donderdag 6 juni 2024 
zijn de verkiezingen voor 
het Europees Parlement. 
We kunnen dan de 31 
Nederlandse leden kiezen, 
die ons de komende 5 jaar 
in het Europees Parlement 
zullen vertegenwoordigen. 
Op deze raadspagina 
vertellen Martijn Tibboel 
(VVD) en Rob Veldhoven 
(NieuwLisse) over het belang van deze 
verkiezingen.

Het Europese Parlement is de enige 
Europese instelling die direct door de 
Europeanen wordt gekozen. Dit parlement 
maakt regels voor heel Europa, bijvoorbeeld 
over landbouw, voedselveiligheid, milieu en 
de begroting.

Gaan jullie stemmen op 6 juni?
Tibboel: “Ook al ben je teleurgesteld in 
de politiek, maken politici er soms een 
rommeltje van of heb je geen idee op wie je 
moet stemmen: verdiep je er even in en laat 
je stem horen. Wees blij dat we leven in een 
democratische samenleving waarin je kunt 
kiezen wie jou vertegenwoordigt bij zaken, 
die voor jou belangrijk zijn.”

Veldhoven: “Natuurlijk. Ik ga altijd stemmen. 
Dat is de enige manier waarop je mee kunt 
praten en je oordeel kunt geven over de 
politiek. Of je nu blij bent of je ongenoegen 
wilt laten merken, stemmen is de manier om 
dat te doen.”

Zijn deze verkiezingen belangrijk?
Veldhoven: “Europa heeft veel invloed op 
ons leven. We krijgen allemaal te maken 
met regels uit Europa. Ook wij in Lisse. Daar 
kun je wat mij betreft heel kritisch op zijn, 
maar die regels worden in Brussel gemaakt 

en daar hebben we eigenlijk 
alleen bij de verkiezingen 
invloed op.”

Tibboel: “De komende tijd 
staat er wat dat betreft 
nogal wat op het spel. Denk 
daarbij bijvoorbeeld aan 
klimaatverandering, migratie 
en de oorlog in Oekraïne. Het 
Europees Parlement speelt 
in de discussies over al deze 
onderwerpen een rol.”

Zijn jullie tevreden met de 
Europese Unie?
Tibboel: “Ik vind in elk geval 
een verenigd en eensgezind 
Europa enorm belangrijk. 
Europa is echter meer 
verdeeld dan ooit. Sommige 
mensen zijn ontevreden en 
rechts populisme is in veel 
landen in opkomst. Deze 
partijen laten veel ‘anti-
Europees’ geluid horen. Terwijl 
juist nu ‘Samen Sterk’ zo 
belangrijk is.”

Veldhoven: “Ik zit zelf in het bedrijfsleven. 
Wij werken met import en export. Daar – dus 
dan heb ik het over de Europese markt – ben 
ik groot voorstander van. Maar verder zit ik 
er dubbel in. Neem de energietransitie. Dat 
heeft als voordeel dat we toewerken naar 
schone energie, maar ik vraag me wel zeer 
af of we ook toewerken naar betaalbare 
energie.”

Heeft Nederland voordeel van Europa?
Veldhoven: “De staten onderling zouden 
veel strenger naar elkaar moeten 
zijn. Ik vind dat alle landen evenveel 
begrotingsdiscipline zouden moeten 

hebben. Laten we eerst maar eens zorgen 
dat die basis op orde is. Daar zouden we in 
Nederland baat bij hebben met de inflatie 
bijvoorbeeld.”

Tibboel: “Nederland betaalt weliswaar meer 
aan de Europese Unie dan het ontvangt, 
maar het EU-lidmaatschap levert veel meer 
op dan het kost. Wij hebben veel profijt van 
de interne markt en de lagere handelskosten 
binnen Europa. 80% van ons nationaal 
inkomen komt uit Europese handel. Ons 
Bruto Binnenlands Product (1 biljoen euro) is 
volgens het Centraal Plan Bureau dankzij de 
EU met 3% gestegen.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Agenda
• Raadscommissie, woensdag 22 mei
• Raadscommissie uitloop, 

donderdag 23 mei
• Fractieberaden, maandag 27 mei
• Raadsvergadering, donderdag 30 mei
• Gast van de raad, donderdag 30 mei

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Vraag van Rob Veldhoven 
(NieuwLisse)
“De energietransitie heeft 
vele voordelen (of kan die 

hebben). Echter, we zien dat de technische 
uitrol niet overeenkomt met de politieke 
wensen en regelgeving. Ik zou graag zien 
dat eerst de techniek wordt uitgerold en 
dan pas verdere maatregelen genomen 
worden. Bijvoorbeeld van het gas af. Ook 
als dat betekent dat de einddatum van de 
energietransitie verder opschuift na 2050. 
Hoe zie jij dat?”

Antwoord van  
Loes Dockheer  
(PvdA-GroenLinks)
“We lezen inderdaad 

de laatste tijd veel over de 
leveringsproblemen met stroom, de 
belangrijkste vorm van hernieuwbare 
energie. Gelukkig speelt dat overigens niet 
in Lisse en de Bollenstreek. Hier kunnen 
we voorlopig gewoon doorgaan met de 
energietransitie.

Voor de haalbaarheid daarvan kijk ik graag 
even terug naar de vorige energietransitie. 
Die was niet van het gas áf, maar juist 
allemaal áán het gas. Na de ontdekking 
van de aardgasbel in Slochteren in 
1959 begon in 1964 de aanleg van een 
aardgasnet. Negen jaar later lag er 
compleet net van 9.000 kilometer en 

schakelde Nederland razendsnel om van 
kolen naar gas.

Net als nu waren er ook toen veel twijfels. 
Zou energie niet veel duurder worden? 
En de aanschaf van een gaskachel kostte 
ook geld. De parallellen die je kunt trekken 
met de huidige energietransitie zijn legio. 
Maar het bleek allemaal koudwatervrees: 
razendsnel schakelden we om van kolen 
naar gas.

Waarom zou nu niet kunnen wat zestig 
jaar geleden wél lukte? Bovendien gaat 
het nu ‘alleen’ maar over het verzwaren 
van een bestaand net. Uitstel tot na 
2050? Als je terugkijkt naar de vorige 
transitie, zouden we in 2035 klaar moeten 
kunnen zijn. Tenminste, als daar de 
politieke wil voor is.”

Estafettevraag


